
    P R O T O K O Ł 
 
  Z obrad II Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
  Z dnia 3 grudnia 2010 roku     
 
 
 

1.Otwarcie  II Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk. 
 
 

Otwarcia II Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonała Przewodnicząca Rady 
Pawełczyk Janina ,która poinformowała radnych ,ze na Sali na 15 radnych 
obecnych jest 15 radnych wobec czego Rada władna jest do podejmowania 
uchwał. / lista obecności stanowi zał.. nr 1 do protokołu ./ 
 
 

2.Zatwierdzenie porządku obrad Sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina odczytała  proponowany porządek 
obrad Sesji / radni porządek obrad otrzymali wraz z zaproszeniami na 
dzisiejsze  obrady . 
Radni do przedłoŜonego projektu porządku obrad nie wnieśli Ŝadnych zapytań 
i zastrzeŜeń . 
Wobec tego Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina poddała porządek obrad 
Sesji pod glosowanie . 
Radni 15 głosami zatwierdzili proponowany porządek obrad Sesji. 
 
/porządek obrad stanowi zał.. nr 2 do protokołu ./ 
 
 
 
  3.Przyjęcie protokoły z obrad I Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk . 
 
Zabierając w tym punkcie obrad głos Przewodnicząca Rady Pawełczyk 
Janina stwierdziła, ze protokół taki z pierwszej Sesji został sporządzony  i 
poprosiła radnych o podjęcie decyzji czy te protokoły będą  odczytywane na 
Sesji czy radni będą się z nimi zapoznawali w Biurze Rady . 
Wszyscy radni zaakceptowali propozycje aŜeby  ten radny który chce  
zapoznać się z protokołem  będzie mógł się z nim zapoznać w Biurze Rady . 
 
 
  4.Ślubowanie Burmistrza Miasta i Gminy Dolsk . 
 
W tym  punkcie obrad Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina poprosiła 
Pana Burmistrza Henryka Litka  o odczytanie aktu ślubowania  . 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  odczytał tekst ślubowania  kończąc 
słowami „Tak mi dopomóŜ Bóg „/ tekst ślubowania stanowi zał. nr 3 do 
protokołu /.  



Po złoŜonym ślubowaniu przez Burmistrza głos zabrała Przewodnicząca 
Rady Pawełczyk Janina ,która w imieniu własnym i radnych złoŜyła Panu 
Burmistrzowi najserdeczniejsze Ŝyczenia z okazji wyboru na Burmistrza 
Miasta  i Gminy Dolsk ,wręczając Burmistrzowi bukiet kwiatów . 
Równocześnie w tym punkcie obrad  jest propozycja  podjęcia wszystkich 
uchwał dot. wynagrodzenia Burmistrza  
 
 
 
 a/ ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza  
 
Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Rady Pawełczyk 
Janina .,która wyjaśniła, Ŝe radni otrzymali w tej sprawie projekt uchwały, 
gdzie proponuje się wzrost w stosunku do otrzymanego wynagrodzenia brutto 
około 700,-zł . 
Radni do przedłoŜonego o projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zastrzeŜeń . 
Wobec powyŜszego Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina  poddała projekt 
uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr II/4/10 została zatwierdzona 15 glosami i stanowi zał. nr 4 do 
protokołu . 
 
 

  b/ określenie miesięcznego limitu kilometrów na 
jazdy lokalne dla Burmistrza . 

 
Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Rady Pawełczyk 
Janina ,która w uzasadnieniu powiedziała ,Ŝe Rada jako pracodawca 
Burmistrza jest zobowiązana do podjęcia takiej uchwały ,przy czym limit 
miesięczny nie moŜe przekroczyć   300 km / taki limit obowiązuje  do tej poru 
i proponuje się utrzymanie na tym samym poziomie . 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina  
przeprowadziła głosowanie nad projektem przedstawione uchwały . 
Uchwała nr II/5/10 została zatwierdzona 15 głosami i stanowi zał.  
 nr 5 do protokołu . 
  
Głos zabrał  Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  ,który podziękował 
radnym za podjęcie jednogłośnie  wszystkich uchwał dot. jego wynagrodzenia  
 
 
.  5.Podjęcie uchwał  
 
W tym punkcie obrad glos zabrała Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina 
,która poinformowała radnych ,Ŝe  będziemy  powoływać 3 komisje rady i 
proszę radnych  o podjęcie decyzji w jakiej komisji chcą pracować a następnie 
proszę wszystkie komisje o ukonstytuowanie się  
Radni  zaakceptowali propozycję  Pani Przewodniczącej i wobec tego 
ogłoszono 10 min przerwę w obradach . 
Po wznowieniu  obrad Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina odczytała 
propozycje  dot. powołania poszczególnych  komisji rady  
 



a/powołania Komisji Ochrony Środowiska  
 
Do tej komisji zgłoszono następujące kandydatury  
1.Jankowiak Renata  
2.Cisazewicz Tomasz  
3.Ratajczak Roman  
Wszyscy zgłoszeni  radni wyrazili wole pracy w tej komisji . 
Komisja ukonstytuowała się następująco  
 
Przewodnicząca Komisji Jankowiak Renata  
Ciszewicz Tomasz członek Komisji  
Ratajczak Roman członek Komisji  
Uchwała o powołaniu Komisji nr II/6/10 została  zatwierdzona 15 glosami i 
stanowi zał.. nr 6 do protokołu  
 

 
 
b/ powołania Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  

 
  Tu równieŜ wszyscy zgłoszeni wyrazili wolę pracy w tej komisji  

A zgłoszono następujące kandydatury  
1. Woroch Jacek  
2.Jańczak Dorota  
3. Szermelek Wiesława  
Następnie Komisja ukonstytuowała się w następujący sposób 
  
Woroch Jacek  Przewodniczący Komisji  
Jańczak Dorota członek Komisji  
3.Szermelek Wiesława członek Komisji  

.Przewodnicząca Rady  Pawełczyk Janina przeprowadziła 
głosowanie   

Uchwała nr II/7/10 została zatwierdzona 15 głosami i stanowi zał.. 
nr 7 do protokołu . 

 
c/ powołania Komisji Inwestycji i Spraw Gospodarczych . 
 
Radni zgłoszeni do tej komisji wyrazili wolę pracy w tej komisji. 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała nazwiska zgłoszonych 

radnych  
1. Kierzkowski Zbigniew  
2. 2.Grzegorczyk Dariusz  
3. 3.Jankowiak Kamil  
4. 4.Rusick Zenon  
Następnie  Komisja ukonstytuowała się  
1. Kierzkowski Zbigniew  Przewodniczący Komisji  
2.Grzegorczyk Dariusz członek komisji  
3.Jankowiak Kamil – członek komisji  
4.Rusiak Zenon  - członek komisji  
 



Uchwała nr III/8/10 została zatwierdzona 15 glosami i stanowi zał.. 
nr 8 do protokołu . 
 
 d/ustalenia diet dla radnych  
 
Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła  Przewodnicząca Rady 
Pawełczyk Janina ,która wyjaśniła, Ŝe przedkłada się ten projekt 
uchwały wysokiej radzie na początku kadencji tak aŜeby ta wysokość 
diety  miała zastosowanie do całego 4 letniego okresu kadencji Rady . 
Propozycja diet jest następująca   
Przewodnicząca Rady  1000,-zł miesięcznie 
Przewodniczący komisji  500,-zł miesięcznie  
Wiceprzewodniczący rady 500,-zł miesięcznie  
Radni 400 zł. miesięcznie . 
Diety podlegają  umniejszeniu o 20 % za kaŜda nieobecności na 
posiedzeniu rady i komisji .  
Radni nad przedłoŜonym projektem uchwały nie dyskutowali wobec 
tego  Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina poddała projekt 
uchwały pod głosowanie  
Uchwała nr II/9/10 została zatwierdzona w następujący sposób  
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych  
 2 radnych wstrzymało się od głosu  
2 radnych  było przecie podjęcia tej uchwały . 
Uchwała nr II/9/10 została zatwierdzona i stanowi zał.. nr 9 do 
protokołu  
 
 

6.Interpelacje i wnioski radnych . 
 
 

Głos zabrali następujący radni 
Radny Woroch Jacek – widzimy, Ŝe nastała zima czy nie naleŜałoby 

wobec tego  pomyśleć o odgarnianiu chodników  szczególnie mam na myśli 
chodnik od rynku w kierunku Ośrodka zdrowia . 

Wiem, Ŝe obowiązkiem właścicieli nieruchomości jest odgarnianie tych 
chodników ale kto tam ma to robić 

Radny Szczepaniak Hieronim – tak to nie jest tylko ,problem Dolska 
ale u nas to tez w tej chwili jest aktualne  gdyŜ przy nowej drodze jest chodnik 
a nie ma go kto odgarniać. 

Piaskarki tez tak jeŜdŜą  ,gdzie nie widać Ŝadnego efektu ich 
posypywania .  

Radny Zbigniew Kierzkowski – wiemy, Ŝe pod tym względem 
najgorszy odcinek to jest na ul .Św. .Ducha jednak tam naleŜałoby ten śnieg 
wywieść bo mieszkańcy z chodnika nie maja go gdzie wyrzucać .. 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka   
Tak wiemy Ŝe nastał dość trudny okres i teŜ wiem, Ŝe właściciele 

nieruchomości powinni zadbać o te chodniki ale widzimy, Ŝe nie wszyscy to 
respektują.. 



Rozumiem ,Ŝe   przy tych chodnikach są nieruchomości gdzie 
mieszkają starsze samotne osoby ale to tak nie wygląda ,naleŜy samemu 
zadbać o to aŜeby chodnik był odgarnięty  a jak nie to naleŜy zwrócić się 
chociaŜby o pomoc sąsiedzka . 

Radny Kazimierz Pepliński – tak Pan Burmistrz ma racje ,ze musimy 
sami zadbać o ten porządek ale trzeba  uzbroić się w cierpliwość ,przecieŜ na 
przykładzie Drzonku  widzimy, Ŝe niektórzy mają dość długie odcinku do 
odśnieŜenia  i na to trzeba czasu . 

Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina – wszelkie uwagi w tym 
względzie są bardzo cenne  ,ale najgorzej to odśnieŜanie  wygląda na drogach 
powiatowych . 

PrzecieŜ gdyby  nie nasze firmy to niektóre odcinki byłyby nie 
odśnieŜone . 

Firma która ma odśnieŜać drogi powiatowej  ma zbyt duŜo odcinków 
do odśnieŜania i nie daje w tym względzie rady . 

 
 
7. Wolne glosy i wnioski . 
W tym punkcie nikt w publiczności nie zabrał głosu . 
 
8. Zakończenie obrad Sesji . 
 
Przewodnicząca Rady Pawełczyk Janina zabierając głos stwierdziła 

,ze porządek obrad został wyczerpany ,podziękowała wszystkim za udział i 
zakończyła obrady II Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  

 
 
Protokolant      Przewodnicząca Rady  
 
Gagat Stefania     Pawełczyk Janina  

 
 
 


